

Ref.: FK/ER/08/2026/35
Date: 14th August 2026

المرجع: FK/ER/08/2026/35
التاريخ: 14 أغسطس 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,
Subject: Clarification of news

تحية طيبة وبعد،
الموضوع: بيان توضيحي بشأن تصريحات إعلامية

Dubai Investments PJSC (the "Group") would like to clarify that, with reference to the interview of Mr. Khalid Bin Kalban, Vice Chairman and Chief Executive Officer of Dubai Investments PJSC, broadcast on CNBC Arabia on 11th August 2026, the matters discussed during the interview relating to potential IPO opportunities for Glass LLC, EMICOOL and Globalpharma, a potential partnership opportunity in Angola, the evaluation of a replica of Dubai Investments Park (DIP) model project in Syria and the other emirates in the UAE, form part of the Group's ongoing strategic evaluation of growth and value creation opportunities.

تود شركة دبي للاستثمار ش.م.ع ("المجموعة") التوضيح بأنه، بالإشارة إلى المقابلة التي أجراها السيد/ خالد بن كلبان، نائب رئيس مجلس الإدارة وكبير المسؤولين التنفيذيين في شركة دبي للاستثمار ش.م.ع، والتي تم بثها على قناة CNBC عربية بتاريخ 11 أغسطس 2026، فإن المواضيع التي تم تناولها خلال المقابلة والمتعلقة بفرص الطرح العام الأولي المحتملة لكل من زجاج ذ.م.، إيميكول، و جلوبال فارما، وفرصة الشراكة المحتملة في أنغولا، ودراسة إمكانية تكرار نموذج مجمع دبي للاستثمار (DIP) في سوريا وفي الإمارات الأخرى، تندرج ضمن التقييم الاستراتيجي المستمر للمجموعة لفرص النمو وتعزيز القيمة.

The Group confirms that these matters remain under review and are at various stages of assessment and discussion.

وتؤكد المجموعة أن هذه المواضيع لا تزال قيد الدراسة، وأنها تمر بمراحل مختلفة من التقييم والمناقشة.

Dubai Investments remains committed to complying with all applicable disclosure requirements and will keep the market informed of any material developments in accordance with the rules and regulations of Dubai Financial Market.

وتظل دبي للاستثمار ملتزمة بالامتثال لجميع متطلبات الإفصاح المعمول بها، وستواصل إطلاع السوق على أي تطورات جوهرية وفقاً للقواعد والأنظمة المعمول بها لدى سوق دبي المالي.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For Dubai Investments PJSC

عن دبي للاستثمار ش.م.ع

د. فادي كيال
مدير عام شؤون الشركات / أمين سر المجموعة

Chief Corporate Affairs Officer / Group Company Secretary

Cc.: Capital Market Authority

نسخة إلى: هيئة سوق المال